

香港自由行

HONG KONG FREE & EASY

Tour Code: HJI-2







Repulse Bay 浅水湾



Lantau Island & Ngong Ping 360 Cable Car 大屿山昂坪360缆车

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





精简行程













酒店住宿(4晚) ✓ 悦来酒店或同级

x4晚

自费项目(必须在团体出发前预订):

香港

1. 香港DAY TOUR (10PAX UP): HKD680/PAX

- ◆ 金紫荆广场 "永远盛开的紫荆花 "雕塑 耸立于香港会议展览中心新翼海旁的博览海滨花园内。
- ★ 浅水湾 是著名的游泳海滩。由于景致优美和环境翠绿清幽,因此建有不少豪宅,为富豪集中地。海滩呈弯月形,滩床宽阔,亦吸引游人欣赏怡人风光。
- ◆ 西九龙新宠 香港故宫文化的博物馆。游旧城中环,煤气灯街,荷里活道风靡网络世界的巨型壁画,自费品尝60年历史的史泰昌饼家热乎乎的蛋挞滑嫩可□且香气扑鼻。"大馆"是昔日警务人员和本地百姓对前警察总部建筑群的简称。

2. 大屿山昂坪360 DAY TOUR (10PAX UP): HKD880/PAX

- ◆ 大屿山昂坪360缆车 可谓前往昂坪最方便的交通,除了车程较短(约半小时),也可以从高处欣赏沿途的壮丽景色,包括大屿山的山脉、香港国际机场、天坛大佛等。
- ◆ 天坛大佛 在翠绿的大屿山中,耸立着世界最高户外青铜坐佛 天坛大佛,以及百年古刹 宝莲禅寺。除了拜佛,你还可以到寺里品尝斋 菜。
- ◆ 大澳渔村 (含往返公共巴士) 大澳位处离岛上,是岛上最早被开发的渔村,建于水上的高脚棚屋是大澳特色。
- ◆ **东荟城名店仓** 是香港最大型的名店折扣商场,汇集超过150个国际品牌,提供时装饰物、健康美容、珠宝钟表、童装、运动与户外用品,以及电子及生活时尚产品等全年低至一折的折扣优惠。

3. 夜游 (10PAX UP): HKD580/PAX

- ◆ **星光大道** 是香港表扬电影界重要人士和杰出人物的所在,最大特色就是媲美好莱坞星光大道留下杰出电影工作者的大名和手印,镶嵌在纪念牌扁上。
- ◆ **幻彩咏香江** 每晚透过港岛和九龙42幢建筑物及两个景点的互动灯光 及音乐效果,展示维港充满动感和多姿多采的一面。
- ★平山-含单程缆车 站在海拔373米的太平山顶上,您就像是乘坐飞机横越维多利亚港的上空,超过300万居民的香港区- 维港两岸的九龙半岛,香港岛北岸,将展现在您的眼前。一栋栋摩天大楼笔直的耸立着,看似伸手可及。香港是全球人口密度最高的城市之一。想象一下, 当下无数座大楼都同时亮起灯时,维港的海面,维港上的夜空都被照得发紫,那会是多么壮丽璀璨。

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行.会或否事先通知。





DEPARTURE \overrightarrow{A} HONG KONG (MOB)

☑ Check In Hotel

D2 HONG KONG (-)

☑ Free & Easy Day

D3 HONG KONG (-)

D4 HONG KONG (-)

☑ Free & Easy Day

HONG KONG A DEPARTURE (MOB)



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ Panda Hotel or similar classes

x4 Nights

Free & Easy Day - OPTIONAL TOUR (Accept booking before tour depart only):

HONGKONG

1. HONG KONG DAY TOUR (10PAX UP): HKD680/PAX

- ◆ Golden Bauhinia Square located outside the Hong Kong Convention and Exhibition Centre on the Wan Chai waterfront marks the most significant occasion in Hong Kong's history.
- ◆ **Repulse Bay** It is a famous swimming beach. Due to the beautiful scenery and the green and quiet environment, there are many luxury houses built here, and it is a concentrated place for the rich. The crescent-shaped beach with a wide beach bed also attracts tourists to enjoy the pleasant scenery.
- West Kowloon Hong Kong Palace Museum. Visit Old Town Central, Gaslamp Street, Hollywood Road and the giant murals that are popular in the Internet world, and taste the warm egg tarts from the 60-year-old Steichang Bakery at your own expense. "Tai Kwun" is the abbreviation of the former police headquarters complex by former police officers and local people.

2. LANTAU ISLAND NGONG PING 360 DAY TOUR (10PAX UP): HKD880/PAX

- Lantau Island & Ngong Ping 360 Cable Car Enjoy Lantau Island's Signature Panoramic Views with Np360. The fastest way to Big Buddha and Po Lin Monastery.
- Tian Tan Buddha In the emerald green Lantau Island, stands the world's tallest outdoor bronze seated Buddha, the Tian Tan Buddha, and the century-old temple, the Po Lin Monastery. In addition to worshiping Buddha, you can also enjoy a meal at its popular vegetarian restaurant.
- Tai O Fishing Village (include round-trip bus) Tai O is located on an outlying island. It is the first fishing village to be developed on the island. The stilt houses built on the water are the characteristics of Tai O.
- ◆ Citygate Shopping Mall is the largest outlet mall in Hong Kong, bringing together more than 150 international brands, offering fashion accessories, health and beauty, jewelry, watches, children's wear, sports and outdoor products, as well as electronics and lifestyle products as low as discounts.

3. Night Tour (10PAX UP): HKD580/PAX

- Avenue of Stars is where Hong Kong honors important and outstanding figures in the film industry. The biggest feature is that the names and handprints of outstanding film workers left on the Hollywood Avenue of Stars are inlaid on commemorative plaques and arranged on the Avenue of Stars in chronological order.
- ◆ **Symphony of Lights -** combines interactive lights of 42 buildings and two attractions on both Hong Kong Island and Kowloon with musical effects to showcase the vibrancy and glamorous night vista of Victoria Harbour.
- ◆ Victoria Peak (include one-way cable car) Standing on the top of the 373-meter-high Victoria Peak, you are flying across the Victoria Harbour. The city of Hong Kong with more than 3 million inhabitants "the Kowloon Peninsula on both sides of the Victoria Harbour, the north shore of Hong Kong Island will be one by one. Show it in front of your eyes. In this way, a skyscraper stands straight and seems to be within reach. Don't forget that Hong Kong is one of the most densely populated city in the world. Imagine that when countless buildings at the foot of the mountain were lit at the same time, the sea bream of the Victoria Harbour and the sky above the Victoria Harbour were all purple, how magnificent it would be.

General Information

· 香港 HONGKONG ·

货币 Currency	Hongkong Dollar - HKD	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度
S	港币 - HKD		* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 HKD = MYR 6	拨号代码 Dial Code	Hong Kong : +852
\$ € ¥	10 港市 = 马币 6 *Subject to currency of the day**以当天厂率为准*	_	香港 :+852
电压		插座	类型 / Type G - 品字形插头 / 3 Pin plugs
Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220 伏特	Power Socket	类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	Hong Kong - No time different with Malaysia 香港 - 时间与 马来西亚 时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	□ Summer 夏季 1月 – 12月 Jan to Dec 31℃ ~ 14℃		"Subject to weather of the day" "以 当天天气 报告为准
T机型号 Aircraft Type	A330	A320	
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		
(A)			